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Avatar: The Last Airbender creators Michael Dante DiMartino and Bryan Konietzko
bring The Promise to its explosive conclusion! The Harmony Restoration Movement
has failed, and the four nations are plunged back into war! In the midst of the battle,
can Aang and Fire Lord Zuko mend the rift between them, or will Aang be forced to
take actions that cant be undone? Written by Eisner winner and National Book Award
nominee Gene Luen Yang (American Born Chinese) and drawn by Gurihiru (Thor and
the Warriors Four), this is the adventure Avatar fans have been craving!

作者介绍: 

Gene Luen Yang began drawing comic books in the fifth grade. In 1997, he received the
Xeric Grant for Gordon Yamamoto and the King of the Geeks, his first comics work as
an adult. He has since written and drawn a number of titles. His 2006 book American
Born Chinese was the first graphic novel to be nominated for a National Book Award
and the first to win the American Library Association's Michael L. Printz Award. It also
won an Eisner Award for Best Graphic Album - New. A short story from The Eternal
Smile, his 2009 collaboration with Derek Kirk Kim, won an Eisner Award as well. His
books Prime Baby and Level Up (with illustrator Thien Pham) were also nominated for
Eisner Awards. Gene currently writes the graphic novel continuation of the popular
Nickelodeon cartoon series Avatar: The Last Airbender.

目录:

Avatar The Last Air bender - The Promise Part 3_下载链接1_

标签

漫画

美国

降世神通

奇幻

Avatar

神作

欧美漫画

http://www.allinfo.top/jjdd


美漫

评论

場面不算大，但是深刻而且簡潔。年輕人再度出發的故事結束了，卻給後面的故事拉開
了序幕。最後的阿祖拉女神（經）實在是太慘了……

-----------------------------
没想到最后气宗的漫画走的是跟科拉一样的路数，开篇提出一个相当值得探讨的问题，
然后矛盾逐渐激化，却依靠着神通的发威强行结束，让问题一直停留在了表面，得不到
实质的调节……

-----------------------------
看着祖祖那么纠结我也很纠结=
=以及祖祖是不是要叫安曾外公→_→皇叔的珍珠奶茶来一杯！

-----------------------------
原来这就是共和城的前身啊，接下来的是小祖克找妈妈，与安昂相比火烈王朝的命运才
是贯穿神通故事始终的，现在第三季里还没露脸的神秘女人莫非真的是阿祖拉？可是年
龄对不上啊

-----------------------------
接下来就是The Search了\(≧▽≦)/

-----------------------------
青岛走向共和

-----------------------------
奶茶好评XDD

-----------------------------
这个系列真是太赞了，玉岛就是共和城的前身吗？



-----------------------------
安昂调教粉丝团那个场景突然好感动，比之前卡塔拉的“我看到了我们的未来”更甚…
…老美的左手朋友右手恋人头顶新世界哲学算是发挥到极致，美得毫无缺憾。

-----------------------------
1.3, ATLA:The Promise Part3

-----------------------------
Republic City was not built in one day.

-----------------------------
土宗国想要回曾经的领土主权，但由于长久的殖民统治，导致文化融合，于是最后成为
一个独立的地方，换做某国出版绝对是反对读物，也许是国情三观不同，以国人视角来
看绝对毁三观，最后无论分镜还是故事都看不出居然是结局了

-----------------------------
豆瓣图书这么全的吗…感慨一下降世神通的漫画质量也如此高…

-----------------------------
要给这部漫画外传标个类别还有点难度，因为主要涉及的是内心和政治……这部中安和
祖祖都在各自纠结于自己的想法（你们又同步了），还是他人的想法。事件解决的过程
写有点不了了之，嘛，过程不重要，看到这两人在一起就很满足了（喂！）。祖祖会是
个好皇帝

-----------------------------
Avatar The Last Air bender - The Promise Part 3_下载链接1_

书评

-----------------------------
Avatar The Last Air bender - The Promise Part 3_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Avatar The Last Air bender - The Promise Part 3
	标签
	评论
	书评


